
Verslag ALV van AV Impala 22 april 2024 
 
Locatie: Clubgebouw AV Impala 
Tijd: Start 20.00 uur, inloop vanaf 19.45 uur 
 
 

1. Opening en Mededelingen 
Opening 
De voorzitter (Inge Huigen) opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen welkom bij de 
algemene ledenvergadering (ALV).  
 
Mededelingen 

 Er zijn geen mededelingen. 
 
2. Terugblik afgelopen jaar 

Inge Huigen blikt terug op het afgelopen jaar waarin AV Impala het 60-jarige jubileum middels 
diverse activiteiten in juni en december voor alle leden heeft gevierd.  
 
Successen en aandachtspunten 
Het afgelopen jaar hebben we meerdere successen gehad die Inge benoemd. Het gaat hierbij om 
het volgende: 
- Volta: in gebruik en we kijken welke mogelijkheden nog meer benut kunnen worden; 
- Actieve vrijwilligers: niet altijd makkelijk, maar wel weer gelukt het afgelopen jaar; 
- Aangepast sporten: grote toename in leden; 
- Voldoende trainers voor een sportaanbod voor onze leden. 

 
Naast succes zijn er aan aantal punten om mee te nemen naar dit jaar: 
- Vanuit vorige ALV: ontwikkeling van ledenaantal; 
- Aandacht voor de vele verschillende commissies; 
- Contributieverdeling tussen verschillende groepen binnen de vereniging.  
Door een voltallig bestuur hoopt het bestuur deze punten dit jaar te kunnen oppakken.  

 
Tot slot wordt kort stilgestaan bij het overlijden van een lid van de framerunning. 

 
3. Bevestigen ereleden 

Tijdens jublieumfeest in december zijn twee ereleden benoemd: Wim van de Graaf en Gerrit 
Jepma. Volgens de statuten kunnen ereleden alleen worden benoemd met instemming van de 
ALV. Inge vraagt tot instemming van de aanwezigen van de ALV voor de benoeming van de 
ereleden. Hier is instemmend op gereageerd.  

 

 
4. Overzicht aantal leden 

Vanuit de vorige ALV is het verzoek gekomen om een overzicht te geven van het ledenaantal. Ton 
van Veen licht dit agendapunt toe.  
Onderstaand schema wordt getoond: 



 
 

De metingen hebben plaatsgevonden voor de maand januari. Zoals is te zien in schema loopt  
blijft het aantal U18 t/m senioren en de MiLagroep redelijk stabiel. De loopsport groeit enigszins. 
Hierbij wordt de kwaliteit en enthousiasme van de trainers.  
Het aantal wandelsportleden is door de jaren heen afgelopen, maar blijft nu stabiel. 
 
Ton geeft aan dat het aantal triatlonleden iets afloopt. Leendert van Achteren geeft aan dat dat 
niet helemaal klopt. Voor de triatlonjeugd is het aantal 26 op 1 januari 2024. Ton gaat uitzoeken 
waaruit het verschil blijkt dat de triatlontrainers aangeven en de cijfers die Ton uit Volta heeft 
gehaald. 

 
Een zorgpunt is het aantal jeugdleden. In 2018 was dit aantal nog 144, nu is dat gedaald naar 68 
leden. Eind vorig jaar heeft het bestuur Piter Nijboer (student en lid van Impala) gevraagd te 
onderzoeken wat er aan de hand is. Piter heeft een analyse gedaan van het oud-ledenbestand en 
aantal aanmelding gedaan. Hij heeft een aantal bevindingen gedaan en een enquête 
rondgestuurd. Het onderzoek heeft Piter helaas niet kunnen afronden, omdat vanuit de studie 
werd aangegeven dat het onderzoek algemener van aard moest zijn. Het bestuur heeft nog geen 
navolging gegeven aan het onderzoek, maar wil dat wel gaan doen. 
 
Een andere bevinding van de analyse van het ledenaantal is dat er in 2022 een piek in aantal 
aanmeldingen was. Begin 2023 was er weer een afname. Dit wordt gemerkt in de contributie.  
Wel is er een groei in het ledenaantal van aangepast sporten (incl. G-atletiek). Er is een 
neerwaartse druk in de totale contributie, omdat er een verschuiving is in lidmaatschappen (van 
duurdere naar goedkopere schaal). 
 
Het totaal aantal leden in 2023: 486 leden. Dit is uitgerekend op basis van aan- en afmeldingen in 
2022.  

 
 
5. Vacatures binnen bestuur 

Vrijwilligers: 
Een aantal vrijwilligers zijn in 2023 gestopt met het uitvoeren van hun taken. Het gaat om: 
- Tineke Scholten (wedstrijdcommissie) 



- Hilde Bussemakers (pupillencoördinator) 
 
Afscheid bestuursleden 
Hilde Koopmans heeft besloten om na zes jaar bestuurslid te zijn geweest, geen derde termijn 
aan te gaan. Hilde blijft wel nauw betrokken bij het aangepast sporten. Inge bedankt Hilde voor 
haar inzet, betrokkenheid en enthousiasme voor de periode dat ze bestuurslid is geweest. 
 
Ton van Veen heeft ook besloten om na vele jaren van dienst te stoppen met het bestuur. Er 
wordt aangegeven dat met het vertrek van Ton veel kennis uit het bestuur weg zal gaan. Ton blijft 
op een aantal fronten nog actief binnen de verenging. Ton wordt enorm bedankt voor zijn inzet 
van de afgelopen jaren. 

 
 Nieuwe mensen bestuur 

Met het vertrek van Ton en Hilde is het bestuur op zoek gegaan naar mensen die het bestuur 
willen versterken. Het bestuur is blij om mee te kunnen delen dat er drie nieuwe bestuursleden 
worden voorgedragen, te weten: 
- Leendert van Achteren (actief triatlonlid); 
- Monika Stoffels (pupillencoördinator) 
- Jolanda van de Graaf (actief lid bij de Mila-loopgroep en vrijwilliger). 

 
Op de voordracht van de drie nieuwe bestuursleden wordt instemmend gereageerd door de 
aanwezigen van de ALV. 

 
6. Update materialenhok/krachthonk 

Ton geeft update over de plannen van een nieuwe materialenhok en renovatie van het 
krachthonk. 
In 2023 is er hard gewerkt aan de plannen rondom het materialenhok/krachthonk, ondanks dat 
er nog geen materialenhok staat. Freerk en Ton zijn bezig geweest met de vergunningaanvraag 
voor het materialenhok, maar deze is een aantal keer afgekeurd door de gemeente. Het 
oorspronkelijke plan was om het materialenhok te plaatsen achter het clubgebouw, zodat het uit 
het zicht is. Dit werd afgekeurd, omdat het materialenhok buiten het bouwvlak komt te staan. De 
enige optie was om het materialenhok te plaatsen conform de stijl van de overkapping en in het 
verlengde van de overkapping. Er is contact geweest met een aannemer die een ontwerp heeft 
gemaakt. Het totale ontwerp voor de bouw van het materialenhok komt neer op €26.000,-. Dit is 
€3.000,- meer dan het oorspronkelijke ontwerp. 
 
De vergunning is inmiddels verleend, wat betekent dat we dit jaar aan de slag kunnen gaan met 
de bouw van het materialenhok.  
Ton presenteert de plannen voor het materialenhok: 



 
 
  
 
Het geheel komt op een fundering met vier grote spanten. Het fundament moeten we zelf gaan 
graven. Aan de bovenkant komen licht doorlatende platen.  
Het materiaal, waaronder hout en beton, wordt door de aannemer bezorgd in zijn inkoopprijs.  
 
De volgende werkzaamheden wordt door de aannemer uitgevoerd: 
- Beton storten; 
- muurtjes metselen; 
- plaatsen spanten en deuren. 

 
Een uitvoeringsteam vanuit de vereniging zal het volgende moeten doen: 
- graven (graafmachine nodig); 
- bekisting; 
- gordingen plaatsen; 
- montage van de platen; 
- afwerking van d vloer. 
 
De volgende vragen liggen voor aan de aanwezigen van de ALV: 
1. wil de verenging deze materiaalloods? 
2. Indien ja, gaat de vereniging akkoord met de kosten? 

 
Indien twee keer ‘ja’: 
Wie gaat de vervolgstappen uitvoeren? 
- Organiseren van een uitvoeringsteam; 
- Werven van vrijwilligers voor de uitvoering 
 
Vraag: Wordt het krachthonk aangepast? 



Antwoord: Ja. Voor het verbouwen van het krachthonk ligt al een voorstel van ca. €8.000,-. Dit 
voorstel is tijdens de ALV van vorig jaar aangenomen. 
 
Willem Dijkstra geeft aan dat we eventueel gebruik kunnen maken van de Bosa-subsidie. Dit is 
een landelijke subsidie voor verengingen ten behoeve van accommodaties. De subsidie kunnen 
we niet alleen gebruiken voor het materialenhok, maar ook voor de verbouw en inrichting. Het 
gaat om 20% subsidie van het totale bedrag. Het bestuur kan niet garanderen dat de vereniging 
de subsidie krijgt, omdat de subsidiepot snel leeg gaat. Een voordeel is dat de subsidie achteraf 
mag worden verleend, zodat alle kosten kunnen worden meegenomen. 
 
Vraag: Wordt de overkapping hiermee kleiner? We gebruiken de overkapping regelmatig voor 
trainingen en opslag van materiaal. 
Antwoord: Nee, de loods komt naast de overkapping.  
 
Vraag: Komt het materialenhok niet in de weg te staan met de jurytrap/toegang tot de 
start/finish? 
Antwoord: de jurytrap moet waarschijnlijk worden weggehaald. 
 
Vraag: Gaat dit lukken met aantal vrijwilligers? 
Antwoord: Er is voorbereidend werk nodig, waarvoor we een team nodig hebben. Voor 
bijvoorbeeld het plaatsen van de houten balken hebben we mensen nodig. Daarna voor het 
plaatsen van de platen. Ton en Freerk trekken zich terug van dit project. De mogelijkheid ligt er nu 
om het materialenhok te realiseren, maar we hebben wel mensen nodig die verstand van zaken 
hebben en dit project kunnen gaan trekken. 
 
Vraag: Gaat het lukken qua begroting nu eerder in deze vergadering is aangegeven dat er een 
contributieafname is? 
Antwoord: We hebben de afgelopen jaren een bufferkapitaal opgebouwd. Vorig jaar is de 
€23.000,- als goedgekeurd door de ALV. Ruben Melching (penningmeester) geeft aan geen 
problemen hierin te voorzien. Een deel wordt uit basiskapitaal gefinancierd en een deel uit 
fondsen. 
 
Inge vraagt of iemand bezwaar heeft op de vraag of de vereniging deze materiaalloods wil. Hierop 
komt geen reactie, de ALV stemt daarom in.  
 
Inge geeft aan dat een projectgroep nodig is die het project gaat trekken. Binnen 6-8 weken 
willen we een groep hebben. Het bestuur gaat hier een oproep tot doen en de opdracht ophalen 
bij Ton en Freerk. Inge vraagt de aanwezigen van de ALV om hiermee in te stemmen. De 
aanwezigen van de ALV stemmen hiermee in.  

 
7. Jaarrekening 2023 & Kascommissie 

Jaarrekening 2023 
De jaarrekening van 2023 wordt doorgenomen door Ruben Melching (penningmeester) aan de 
hand van de baten en lasten. 
 
Er heeft een correctie op de jaarrekening van 2022 plaatsgevonden. Dit betreft de dubbele 
tenlastekoming van de afschrijvingskosten van de FrameRunning. De afschrijving van €4000,- is 
weggelaten. 
 

Baten: 



Allereerst het punt van de contributie: contributie is wat achteruitgegaan. Startpunt is de 
contributie van 2022. Toen is er €86.500 aan contributie opgehaald. Met de contributieverhoging 
van 1,3% werd verwacht dat in 2023 ook ongeveer dit bedrag aan contributie zou worden 
opgehaald, dat is niet gebeurd. Er is €76.900,-- opgehaald. Dat is €9500,-- minder. Dit kan als 
volgt worden verklaard: 
- 29 minder leden  
- Contributie inning  is in 2023 automatisch via Volta gegaan. De laatste inning was in oktober. 

Toen de contributie inning nog handmatig ging, werd er vaak aan het einde van het jaar nog 
een inning gedaan, zodat alle contributie kon worden opgehaald. Deze inning heeft eind 2023 
niet plaatsgevonden. Bij de eerste volgende contributieinning worden de leden die na 2023 
lid zijn geworden, meegenomen in de incassobatch. 

- Lidmaatschapverschuivingen: ten opzichte van vorige jaren zijn er meer verschuivingen van 
duurdere lidmaatschappen, naar goedkopere lidmaatschappen.  

- Voltadiscrepantie: van handmatig naar automatische inning. Er moet nog goed worden 
gekeken naar de instellingen van de automatische incasso’s, omdat bij een aantal leden dit 
niet goed is gegaan. Bij de eerste volgende contributie inning wordt verwacht dit te zijn 
opgelost. 

- Nog te ontvangen sportfondsgelden. Gaat om leden die gebruik maken van sportfondsen om 
de contributie te kunnen betalen. Gaat bijvoorbeeld om gemeentelijke sportfondsen of 
jeugdsportfondsen. Deze bedragen worden ook nog geïnd. 

 
Vraag: Op de jaarrekening is te zien dat de afdracht aan de KNAU ongeveer €10.000,- is, is dat 
niet het verschil? 
Antwoord: We kunnen in Volta nog niet filteren op categorie. Dat betekent dat we nog niet 
per categorie kunnen zien waar welke contributie hoort. De contributie kunnen we nu nog 
niet uitsplitsen in Volta. Dus alles staat op één hoop. De enige contributie inningen die we 
konden filteren, waren de leden die nog handmatig de contributie betalen. 

 
Weer terug naar het overzicht van de baten: 

- Clincis loopsport: ongeveer gelijk gebleven, enige verschil is een factuur in 2022 voor de 
bijdrage aan de Acht van Drachten. Dit was in 2023 niet het geval. 

- Wedstrijden en kantineverhuur: sprake van een toename, omdat in 2022 nog een aantal 
beperkingen van coronamaatregelen waren. In 2023 zijn er meer wedstrijden gehouden. 

- Sponsorinkomsten: sprake van een groot verschil t.o.v. 2022. In 2022 was sprake van een 
eenmalige bijdrage voor het EK jeugd triatlon 

- Framerunning: is lager. In 2022 was er sprake van een eenmalige subsidie, die we in 2023 niet 
ontvangen hebben. Er is ook geen afschrijving van de frames 

- Diversen: verzamelpost van overige inkomstenposten, zoals de Grote Clubactie. Kan gaan om 
inkomsten die eenmalig zijn of jaarlijks weer terugkomen. 

 

Lasten: 
- Trainerskosten: hadden begroot dat de kosten zouden toenemen, omdat er sinds 2023 sprake 

is van een nieuwe systematiek van trainersdeclaraties. Dit houdt in dat sommige trainers zijn 
opgeschaald in trainersniveau en daarom meer per uur krijgen. De toename van kosten bleek 
niet het geval te zijn. Trainerskosten van atletiek, FrameRunning en triatlon zijn toegenomen. 
Maar het verschil zit in dat in 2022 eenmalige kosten zijn gemaakt voor de aanschaf van 
rugzakken en jassen voor trainers. De structurele kosten zijn toegenomen, maar door de 
eenmalige kosten in 2022 is het bedrag niet veel hoger uitgevallen.  

- Wedstrijden: lasten zijn toegenomen, omdat er meer wedstrijden zijn gehouden dan in 2022. 
- Aanschaf klein materiaal: ongeveer gelijk gebleven t.o.v. 2022. De uitgaven zijn hoger dan het 

bedrag €300,- dat in de tabel staat. Dit komt doordat een deel van de kosten van het klein 
materiaal uit het fonds is gehaald en een deel komt ten laste van de jaarrekening van 2024.  



- Aanschaf materiaal: enkel een dotering in het fonds gedaan van €2000,-. Dit bedrag geldt als 
voorziening voor de komende jaren. Dit betekent dat we nu een kostenpost opnemen voor 
een toekomstige verwachte uitgave. 

- Onderhoud atletiekbaan: hier is hetzelfde gedaan als bij aanschaf materiaal. 
- Energie atletiekbaan: ligt lager dan voorgaande jaren, omdat we zuiniger zijn geweest. 

Daarnaast was sprake van een eenmalige teruggave van de energiemaatschappij. 
- Clubhuis/kantine: uitgaven ligt hoger t.o.v. 2022, omdat er geen coronamaatregelen meer 

zijn. 
- Huur lokalen en zwembadwater: de uitgaven zijn flink toegenomen. Dit komt o.a. door de 

toename van de gasprijs. De laatste factuur van de huur van lokalen is nog niet 
binnengekomen, hiervoor is een stelpost van €1800,-  ogenomen.  

- Atletiekunie: de afdracht aan de Atletiekunie is toegenomen. Dit kan vreemd overkomen, 
omdat de contributie is afgenomen. Verklaring hiervoor is dat er in 2023 sprake was van veel 
af- en aanmeldingen. Met de aanmeldingen doen we wel de volledige afdracht aan de 
Atletiekunie, maar de vereniging ontvangt niet de volledige contributie.  

- KWBN: Wandelbond is opgezegd, dus de uitgaven zijn naar €0,- gegaan. 
- NTB: zelfde principe als de Atletiekunie. 
- FrameRunning: €0,-, want eenmalige ten laste gekomen van de jaarrekening van 2022. Er is 

geen sprake van een afschrijving.  
 

Van belang voor de contributie is dat in januari 2023 nog ongeveer €1000,- openstond aan 
contributie. Dit valt te verklaren doordat er een aantal leden zijn die niet betalen, maar ook de 
overgang van handmatige contributie inning naar automatische incasso’s via Volta. Inmiddels is 
€492,- geïnd. Er is daarmee €584,91 overgebleven dat niet kon worden geïnd. Hiervoor was een 
voorziening getroffen van €500,-.  
 
Er is een positief resultaat in 2023 van €3700,- 
 

Fondsen 
Willem Jongsma geeft een toelichting op de fondsen.   
Bij Impala wordt gebruik gemaakt van een aantal fondsen om te sparen voor toekomstige 
uitgaven. Voor 2023 was besloten om geen geld in de fondsen te stoppen, omdat de stand van de 
fondsen goed was. De uitgaven van de fondsen staan niet op staat baten en lasten want dit zijn 
bedragen die eerdere jaren zijn opgenomen 
Er zijn een aantal bedragen uit de fondsen gehaald: 
- Fonds materiaal: is een deel van het klein materiaal gefinancierd.  
- Fonds voor onderhoud atletiekbaan: betreft een bedrag van €1000,- gehaald ten behoeve van 

een afvalcontainer die veel afval heeft opgehaald. 
- FrameRunning zijn alle kosten die betrekking hebben op FrameRunning (excl. Trainerskosten) 
 

Balans 
Willem Jongsma presenteert de balans. 
Op een aantal zaken heeft een afschrijving plaatsgevonden. De website en clubhuisinventaris zijn 
volledig afgeschreven. De baanverlichting is deels afgeschreven, staat nog een bedrag van €7100,-
. 
 
Vlottende activa: 
Niet veel bijzonderheden. Er is een post ‘debiteuren’ van €2500,-, dat hebben we ongeveer elk 
jaar. Betreft facturen van mensen die de baan/clubhuis hebben gehuurd. 
 



De post vooruitbetaalde kosten betreft kosten die al betaald zijn voor 2024, bijvoorbeeld baan of 
zaalhuur. 
Vorderingen zijn soort gelijke posten als bij de debiteuren. Zit een post in van €2000,-  voor leden 
van de triatlon. Daar moet nog een eigen bijdrage van de competitieteams worden geïnd.  
Voor dit jaar wordt de vraagpost contributie gezet op €300,- aan oninbare contributie.  
 
Liquide middelen bedrag is omhoog gegaan, omdat het saldo op de bank wat omhoog is gegaan. 

 
Eigen vermogen: 

In het eigen vermogen staan de fondsen en het begin kapitaal.  Het beginkapitaal is de algemene 
spaarpot. Deze staat op €97.700,-. Dit is in principe het bedrag wat we vrij te besteden hebben. 
Daarmee kan de vereniging het geld uit de fondsen halen, omdat we hiervoor gespaard hebben. 

 
Er is sprake van één lening. Dit betreft de ledencertificaten voor de baanverlichting. 

 
Vreemd vermogen 

Bestaat uit de schulden en crediteuren. De schulden zijn bedragen die langer openstaan. De 
crediteuren zijn bedragen die korter openstaan. Bij de crediteuren is een stelpost van €1800,- 
opgenomen voor de huur van de lokalen. 

 
Uitgifte ledencertificaten 

Tijdens de ALV zijn de ledencertificaten met de nummers 28 – 22 – 17 uitgeloot. Uitbetaling vindt 
in december 2024 plaats. 

 

 Kascommissie 
De kascommissie, bestaande uit Jitse de Boer en Matthijs Bouma, heeft op 20-04-2024 de 
jaarrekening 2023, de onderliggende boekhouding en de financiële stukken gecontroleerd. Het 
bestuur werd vertegenwoordigd door de penningmeester Ruben Melching en Gerda Wolke, met 
wie uitvoerig is gesproken. 

 
De kascommissie heeft inzage gehad in alle informatie die nodig is om een gedegen oordeel te 
kunnen vellen.  

 
Wij komen tot de conclusie dat de financiële stukken een goed beeld geven van de financiële 
gang van zaken en algehele vermogenspositie van de vereniging. De administratie wordt 
nauwkeurig en overzichtelijk uitgevoerd. De inkomsten en uitgaven zijn op een juiste manier 
verwerkt en verantwoord. 

 
Wij brengen aan de leden een positief advies uit tot het verlenen van decharge aan het bestuur, 
over het in 2023 gevoerde financiële beleid. 

 
Ruben bedankt Gerda Wolke voor het uitstekende financiële administratieve werk dat is geleverd 
het afgelopen jaar.  

 
Er worden complimenten aan Ruben en Willem over het heldere financiële overzicht dat is 
gepresenteerd in de ALV. 

 
Inge geeft aan dat de jaarrekening wordt vastgesteld. Matthijs Bouma blijft zitten in 
kascommissie. Edwin Rinsma heeft zich aangeboden als tweede lid van de kascommissie. Hier 
wordt door de aanwezigen van de ALV mee ingestemd. 

 



PAUZE 
 
 
8. Begroting 
 

Contributievaststelling 2024 
Vorig jaar is tijdens de ALV besloten om de lijn van inflatiecorrectie van de Atletiekunie te houden. Dit 
was 1,3%. Dit jaar is het voorstellen om conform de Atletiekunie de contributie te verhogen met 
6,4%. Dit is o.a. gebaseerd op het feit dat de inflatie ook op de vereniging drukt. 

 
Vraag: Wordt nu over elk lid hetzelfde percentage geheven? Kan er ook gekeken worden naar de 
contributiebedragen van de verschillende categorieën? 
Antwoord: Hier hadden we graag iets over willen zeggen, maar dat lukt niet omdat we de uitsplitsing 
per categorie nog niet in Volta kunnen zien. De verdeling van de contributie moeten we daarom nog 
goed gaan onderzoeken. Dit komt volgend jaar aan de orde in de ALV.  

 
Opmerking: Het financiële overzicht wat er is gegeven geeft een duidelijk beeld van wat de inkomsten 
zijn, maat ook waar de kosten liggen. We zijn een verenging met z’n allen en moeten met z’n allen de 
vereniging vullen. We moeten er daarom ook voor waken dat een bepaald aantal categorieën de 
meeste lasten gaan dragen. Maar het is mooi dat jullie hier dit jaar naar gaan kijken.  
 
Opmerking: Het is een flinke verhoging vanuit de Atletiekunie, maar door de Atletiekunie te volgen 
gaan we volledig mee in de lijn met de afspraak die we hebben om de Atletiekunie te volgen. 
Reactie: Het is inderdaad hoog, maar in het kader van de inflatie is het wel redelijk. De maximale 
vrijwilligersvergoeding gaat ook met 10% omhoog, dus daarom is contributieverhoging ook nodig. 
 

Begroting 
 
Baten: 
Contributie: met de verhoging van 6,4% hopen we weer met de verhoogde inkomsten voor 
contributie te komen. De rest van de begrote kosten zoals voor de onderdelen wedstrijden, clinics 
loopsport, sponsorinkomsten zijn vrij stabiel, in lijn met voorgaande jaren.  
 
Lasten: 

- Trainerskosten: deze kosten zullen niet dalen, mede door de verhoging van de maximale 
vrijwilligersvergoeding. Er is een nieuwe aanwas van trainers. Voor het kostenplaatje is 
het zo dat deze nieuwe trainers een lager trainersniveau hebben en daarmee ook een 
lagere vrijwilligersvergoeding krijgen. Na verloop van tijd gaat dit waarschijnlijk wel 
stijgen, omdat het niveau van de trainers omhoog gaat. 

- Aanschaf klein materiaal: stabiel; 
- Aanschaf materiaal atletiekbaan en clubgebouw: er is een dotering aan het fonds wat elk 

jaar wordt gedaan; 
- Energie atletiekbaan: in lijn met 2023; 
- Clubhuis en kantine: stijgt enigszins door het aantal wedstrijden. Dit zorgt echter ook voor 

extra inkomsten; 
- Huur: lastig te voorspellen, is ongeveer hetzelfde voor begroot als in 2023. We 

vermoeden dat het niet veel hoger zal zijn als vorig jaar. 
 
Vraag over de huur: De huur van het zwembad wordt steeds hoger, sinds 2021 heeft er jaarlijks een 
forse verhoging plaatsgevonden. De verwachting is dat met het nieuwe zwembad de kosten niet lager 
zullen uitvallen, kaartjes zullen ook duurder worden. Is het begrote bedrag daarmee reëel? 



Antwoord: We verwachten dat het nieuwe zwembad duurder zal zijn dan het huidige. Dit zal meer 
van belang zijn bij de begroting van 2025 dan de begroting van 2024, omdat het zwembad eind 2025 
klaar zal zijn. Dit is een punt waar we ons van bewust zijn en houden het in ons achterhoofd, maar we 
hebben het voor dit jaar niet meegenomen. Maar daarnaast hebben we ook meer zaalhuur, want 
FrameRunning traint ook in de zaal. En de zaalhuur van de normale atletiek is ook gestegen. Het 
grootste deel komt inderdaad door het zwembad, maar de zaalhuur maakt er ook onderdeel van uit.  
 
Vervolgvraag: Als ik dit afzet tegen de baten van de verschillende categorieën binnen de verenging, 
dan zou ik er wel voor willen pleiten om goed te kijken, zodat de atleten van de loopgroepen en de 
andere groepen naar evenredigheid een bijdrage betalen. Zodat er meer differentiatie is naar de 
verschillende groepen binnen de vereniging.  
Reactie: Hier zijn we ons zeker bewust van. Daarom is het jammer dat we de uitsplitsing per categorie 
nog niet kunnen doen, want dan hebben we een goed beeld van wat evenredig is.  
 
Het resultaat is begroot op rond de €1500,-.  
 

9. Rondvraag en sluiting  
 
Inge geeft aan dat er de komende periode werkzaamheden zijn rond de Sportlaan. Houd hiervoor de 
website van de gemeente in de gaten. 
 

Rondvraag 
 
Vraag: Tijdens de ALV hebben we de cijfers gekregen. Ik zou graag voorafgaand aan de vergadering de 
cijfers willen krijgen. 
Reactie: De jaarrekening en begroting hebben we niet eerder van tevoren rondgestuurd, vandaar dat 
we dat nu ook niet hebben gedaan. 
 
Er wordt aangegeven dat het wel wenselijk is om deze stukken voorafgaande aan de vergadering te 
krijgen, zodat er gerichte vragen kunnen worden gesteld.  
Inge geeft aan dat dit wordt meegenomen naar volgend jaar. 
 
Er wordt een voorstel gedaan om twee keer per jaar een ALV te houden: in het voorjaar het 
presenteren van de jaarrekening, in het najaar het bestuursverslag en de overige onderdelen. 
Inge geeft aan dat in het bestuur bestaat uit vrijwilligers die hiervoor wel de tijd moeten kunnen 
vinden om dit te kunnen doen. In het organiseren en voorbereiden van de ALV wordt veel tijd 
gestoken. Er moet sprake zijn van een balans om te kijken wat er allemaal mogelijk is. 
 

 
 

 
 
 
 
 


